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   Bestuursvergadering TTC De Pinte 

 

          

 

 

Datum 27/5/2015 

Plaats Rudy 

Aanwezig Roland, Benny, Rudy, Johan, Steven, Felix, Bart, Jan, David 

Verontschuldigd / 

Notulist Jan 

 

 

1. Te onthouden 
 

- Volgorde verkoop tafels: Philippe - Annemie - Diederik – Benny  

- Nieuwe tafel binnen, dus Philippe krijgt oude aan 50€, Felix neemt contact. 

- Scholentornooi voor 40-jarig bestaan. Start augustus voor target herfstvakantie 2015 : 3 scholen (2 in DP 

en 1 in Zev) en/of ouders van jeugdspelers (Jan) 

- Website: archivering vorige seizoenen & belangrijke formulieren op website: Steven, Benny en Johan 

maken requirements op. Verder afspreken met Joren (Steven) 

- Website: kalender jeugdcompetitie ontbreken – voor nieuwe versie: opvolgen met Joren (Johan) 

- Gemeentelijk Infokrantje, gratis meer ruimte, het volstaat een artikel in te dienen (via Uit) (Steven) 

- Opmerking van Philippe ivm laddertornooi behandelen in bestuursvergadering juni 

- Voorstel extra korting voor lid die speler aanbrengt bespreken 

 

2. Overlopen verslag vorige vergadering 

 

- Data quiz en eetfestijn worden op website geplaatst (Steven) 

- Bestuursfuncties moeten aangepast worden op website (Steven) 

- Er zijn nog 11 trainings over. De training van Beau wordt hem volgend seizoen overhandigd (moet nog 

betaald worden) 

 

3. Sponsoring 
 

- Concept: Kalender op middenblad Fonteintje die uitkomt bij begin volgend seizoen (17 september). 

Eerste week september moet de juiste info (ivm kalender) doorgegeven worden aan Piet 

- Sponsors komen in wedstrijdballetjes naast kalender te staan, sponsors van de quiz zetten we sowieso 

met een klein logo erbij 

- We mikken op een 20-tal sponsors van elk 100 euro, de helft van de opbrengst gaat naar de club 

- Piet werkt een folder uit die kan meegenomen worden naar potentiële sponsors 

- Piet neemt het gros van de zoektocht op zich, alle bestuursleden nemen zich voor ook voor een sponsor 

te zoeken 

- Rudy coördineert de lijst van zelfstandigen die door bestuursleden bezocht worden en speelt dit door 

aan Piet tegen medio juni 

- David zorgt voor een redactioneel stukje over 40-jarig bestaan van onze club en een aantal praktische 

weetjes tegen medio juni (+ foto 40 jaar) 

 

4. Provinciale algemene vergadering  

 

- Gaat door op 29/05 in het Huis van de Sport aan de Watersportbaan 

- Roland en Johan zullen aanwezig zijn 

- Johan zorgt voor een kort verslagje achteraf 
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5. Afmetingen zaal 
 

- We hebben eerder de opmerking gekregen dat onze speelvelden in competitie te klein zou zijn 

- Roland heeft er de reglementen op nagelezen: per tafel moet er 4 meter breedte zijn en 8,5 meter lengte. 

Wij voldoen inderdaad (net) niet aangezien 1/3de van het OCP 16m breed is en we een gang van 1 meter 

voorzien. Lengte van de zaal is 31 meter, daar hebben we geen problemen 
 

6. Pizza  

 

- Hoofdinspecteur Roland heeft een vergelijkende studie gemaakt: 

 Navraag bij Okay leert dat de Boni-pizza’s (per twee) toch kunnen besteld worden (27,88 euro/28 

pizza’s of 21,91 euro/22 pizza’s) 

 In de Aldi kosten de gewone pizza’s eveneens 2,49 euro voor twee pizza’s (= idem Okay zonder 

20% korting) 

 Drie grote pizza’s per ploeg komen overeen met 3 dozen kleine pizza’s in de Aldi per thuismatch. 

Kost daarvan is 31 euro. 

- Conclusie: Boni pizza’s uit Okay zullen worden besteld voor een heel seizoen (3 dozen per ploeg per 

thuismatch). De kost per thuismatch bedraagt zo 21,91 euro. 

 

7. Speelkalender 

 

- Eerste speelweek gaat door in week van vrijdag 18de september, daarna zes weken na elkaar 

wedstrijden. Eerste vrije week is week van 30 oktober. 

- Laatste speelweek is de week van zaterdag 23 april 

- We vragen om onze eerste match thuis te mogen spelen 
- We vragen eveneens om thuiswedstrijden van volwassenen en jeugd in dezelfde week te laten 

doorgaan 

 

8. E-mail nav recreantentornooi  

 
- Tekst van David is prima. Er wordt voorgesteld om de uitgebreide toelichting in een bijlage mee te 

sturen om de tekst in de mail niet te uitgebreid te maken 

- David vraagt de e-mailadressen op bij An Saey en stuurt de mail door begin augustus 

 

9. Begroting 

 

- De inkomsten uit de nevenactiviteiten vielen veel groter uit dan begroot, zodat ze de verhoogde kosten 

(hogere zaalhuur, pizza’s, extra training op zaterdag) meer dan gecompenseerd hebben. We eindigen 

zo op 679 euro positief. Dit is een bijzonder goed resultaat! 

- De begroting voor volgend seizoen gaat 180 euro positief, waarbij rekening gehouden wordt met 500 

euro sponsoring via Piet 

 

10. Lidgeld reductie 

 

- Deze reductie wordt behouden, net als de hoogte van ons lidgeld. Onze begroting laat dit toe. 

- Extra korting voor lid die een extra speler aanbrengt? We houden dit in beraad voor de volgende 

vergadering 

 

11. Inschrijven ploegen/bestuur/leden 

 
- Aantal ploegen in competitie moet doorgegeven worden tegen eerste week juli. We kunnen dus in de 

bestuursvergadering van 29 juni hierover de knoop doorhakken. 
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- Nieuwe bestuursleden moeten kenbaar gemaakt worden aan PC tegen 20 juni. Roland zorgt hiervoor. 

 

11. Ploegverdeling volgend seizoen 

 
- Philippe zag Mario het voorbije weekend op een tornooi en gaf aan dat hij mogelijks toch interesse zou 

hebben in een overstap naar de Pinte. Benny heeft Mario gecontacteerd. Hij blijkt een afwachtende 

houding aan te nemen, afhankelijk van het opvissen van Gent C in landelijke. Hij zet zich wel voorlopig 

op de transferlijst. Tot 20 juni kan er getransfereerd worden, al zijn er kapers op de kust. Er is dus nog 

een (water)kans dat hij naar De Pinte komt. 

- We schrijven voorlopig zes ploegen in (zie overzicht Benny). Een ploeg schrappen kan nog tot laatste 

week augustus 

- Steven belt Wim om naar ambities te bellen, David belt Tyrone 

 

12. Brief nieuw seizoen  

 
- Roland overloopt brief van vorig jaar. Training op zaterdag wordt geherformuleerd, data worden 

aangepast, tornooiverantwoordelijke wordt aangepast, aankomende activiteiten worden toegevoegd 

- Roland past brief aan en stuurt door ter nazicht 

 

13. Evaluatie clubfeest  

 
- Optreden het bandje van Lowie werd door de meesten als zeer positief ervaren 

- Kwaliteit van eten was niet super, het verschil met vorig jaar was groot 

- De bestuursleden hebben zelf heel veel moeten helpen. De aanwezigheid van minstens twee obers is 

noodzakelijk in het concept waarbij we in een eigen zaal vieren 

- We denken na om volgend jaar opnieuw in Viteux/St-Hubert te organiseren. Zo doen we wat terug 

voor een sponsor en moeten we zelf de handen niet uit de mouwen steken. We vragen dit jaar tijdig 

prijs 

 

14. Brouwsels/speelstraat 

 
- Twee activiteiten organiseren op een weekend is wat veel voor onze club. Bovendien brengen de 

brouwsels een schone cent op. Langs de andere kant laten we een mooie kans liggen voor extra 

publiciteit over onze club 

- We besluiten dit te compenseren door een scholentornooi te organiseren in de herfstvakantie 

 

 
 

Volgende vergadering: maandag 29/06 bij Bart. 

 

 

Uw verslaggever Jan 


